
	  
GORAN JE POŠTENIJI I PAMETNIJI OD ONIH KOJI GA 
NAGRADJUJU. 
 
http://www.klix.ba/vijesti/bih/brega-presedan-je-sto-sam-dobio-
nagradu-ne-znam-hoce-li-izaci-na-dobro/120905090 
 
Šta Vam znači nagrada Isa-beg Ishaković i kako ste se osjećali u 
Narodnom pozorištu?  
 
Sarajevo je dalo ozbiljnu nagradu Sarajliji i nekome ko pravi 
veselu umjetnost. Ne znam da li će to izaći na dobro... Ovo je 
jedan prilično veliki presedan. Na ovom području nisam nikada 
prisustvovao ovakvom nečemu. Drago mi je da se to desilo u 

	  Sarajevu.
 
Koji su to projekti na kojima ste trenutno angažovani? 
 
Imam novu ploču "Šampanjac za cigane", koja izlazi 24. 
septembra i to je drugi dio moje ploče "Alkohol". Prvi dio pod 
nazivom "Šljivovica" je više od godinu dana na tržištu. Taj prvi 
dio je bio više da se pije, veseli i da žene budu na stolovima, 
dok je drugi više romantičan. U to vrijeme je krenuo pritisak na 
Rome u Evropi i to mi je nekako teško palo, kao strašna 
nepravda. Tjeraju ih iz Francuske, Italije, tuku ih u Mađarskoj i 
Srbiji, pale im kuće... Ploča je kao neka mala zdravica 
neobjašnjivom talentu naroda kojeg su ubijali prije nego su 
krenuli ubijati Jevreje. Taj mali narod je uspio sa svojim 
talentom da pregura od Indije pa do kraja svijeta i nema 
kompozitora koji nije bio impresioniran nihovim talentom, 
uključujući i mene. 
 

	  	  P.S. Oni kažu oni nemaju nikakav diskurs, i nemaju! Jer i ne znaju šta je diskurs.


